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Hei

Viser til utkast tillatelse Nærøysund Kraftbetong for drift av Storbjørkåsen grustak og 
betongverk- Nærøysund.

Takker for deres fremsendte utkast, vi har fått sett over på den korte tiden vi hadde til rådighet 
og vi mener det er ting som må endres eller inn i den endelige tillatelsen.

Som dere sikkert er veldig godt kjent med ligger det utover de generelle lover og 
bestemmelser for oss føringer i gjeldende Reguleringsplan,  for grustaket har vi konsesjon og 
driftsplan.

1.1 Produksjon

1. Utover grus og betongproduksjon, produserer vi også noe betongvarer, kummer, flytekaier 
etc, dette må inn i tillatelsen.

2.Når det gjelder produksjon er det viktig at vi bruker samme betegnelser.
    25 000 f/m3 grusmasser, vi har i driftsplanene sagt ca 20 000 f/m3, dere har brukt 20 000 m3, 
som vi anser som l/m3, det mener vi blir feil.

3. Betong bruker vi m3, 5500 m3 (Ikke tonn) er et normalår for oss vi var i 2020 oppe i 20 
000m3, vi synes derfor det blir feil at vi får satt et såpass lavt tak , vi mener 15 000 m3 som et 
minimum, vi har et stort verk som produserer ca 60-65 m3 per time så det er ingen utfordringer 
med å greie å produsere en slik menge på normale dager.

4. Når det gjelder retur asfalt , ønsker vi om mulig å få økt asfalt til 3 500 tonn.

5. Det er og vil også være behov for knusing av varer fra grustaket, dette må inn i tiltalelsen.

1.2 
Driftstid, vi er avhengige av å ha muligheter for å kunne produsere betong på helg, det er 
sjelden men enkelte prosjekter kan kreve leveringer på Lørdag eller Natt, f.eks sprøyting av 
tunneler.



Da kan det ikke være slik at konkurrenten i f.eks Overhalla som ligger inne i et boligfelt har lov 
til det og ikke vi, dette blir konkurransevridende.
Etter vår mening skal en konkurrere på like vilkår i Norge og Trøndelag, dette må være helt 
grunnleggende.

Vi mener også at produksjon på sleve betongfabrikken må kunne pågå til kl 2100, fra kl 0600, vi 
legger til grunn at dette kun gjelder produksjon og at klargjøring og vasking etc må kunne gjøres 
før og etter den tid.

Helligdager er for oss ok, samme med Offentlige fridager.

Vi har også brøytebiler, traktorer og lastere som går med generelt vintervedlikehold ut og inn i 
fra området, ikke bare strø.

Vi forutsetter at vilkår i punkt 8 at krav er generelle nivåer som benyttes til tilsvarende Industri, 
grustak betongproduksjon etc. 

3.1 Utslipp vann.

Fristen for plan ber vi om utsettelse på vi har veldig mye som skal skje rett etter ferien , det er 
normalt sett høysesongen for oss, i tillegg med igangkjøring av flere kontrakter, ber om at 
frister forskyves med inntil 6 måneder.
Vi forutsetter videre også her at krav er generelle nivåer som benyttes til tilsvarende industri og 
betongproduksjon etc.

4.1

Støv, vi forutsetter også her at krav er generelle nivåer som benyttes til tilsvarende industri, 
betong og grustak etc. 

8.

Støy, vi forutsetter også her at krav er generelle nivåer som benyttes til tilsvarende industri, 
betong og grustak etc. 

9. Lys

Vi er helt avhengige ikke minst i forhold til HMS og sikkerhet å ha nødvendig lys på området 
vårt.

12.2

Måling av støvfall og støy, vi har brukt betydelige summer på å dokumentere støv og støy, vi 
kan ikke pålegges dette ytterligere når vi dokumenterer at vi er innenfor.



Når det gjelder støv var vi langt innenfor kravene, støy var det en /to boliger som akkurat kom 
innenfor sirkelen med verst tenkelige vindretning , legger til at det aldri har kommet klage fra 
disse beboerene men uansett har i 2023 søkt og i 2024 bygd ferdig en stor jordvoll slik at alle 
boliger nå er innenfor lyd kravene.

På generelt grunnlag er det som vi har kommet med innspill på viktig for oss at vi får samme 
krav, grenseverdier og pålegg som andre i Trøndelag og Namdalen får, slik at vi ikke taper 
verdifull omsetning og arbeidsplasser.
Ikke minst at andre som driver tilsvarende virksomheter også må søke om tillatelser, da deres 
punkter totalt sett krever en betydelig ressurs for oss som bedrift å følge opp.

Visere ønsker vi å presisere at transport av masser inn, nå har blitt helt annerledes etter at vi 
fikk kommet godt i gang i Hagan steinbrudd og fikk laget grus og singel der, i dette har redusert 
innkjøringen betydelig spesielt i deler av årene 22, 23 og 24.

Som  høringen til oss viste, var det kun et fåtall som kom med klager,  ingen kom ifra de aller 
nærmeste boligene, flere naboer har vært innom og  sier de ikke merker noe negativt til vår 
virksomhet og synes det er positivt at det skjer noe innenfor industri i Kolvereid også, det er 
dessverre ikke all verden som skjer her.
Vi håper det finnes rom for å drive med noe også inn i fremtiden.

Med vennlig hilsen
Jørn Otto Røed
Tlf: +47 979 85 166
Epost: jornotto@ngruppen.no
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